
Hussain Al Hammadi (Investment Consultant)
National Investment Corporation (NIC)
Marina Mall, Al Marina, Abu Dhabi
United Arab Emirates

 
Dear Sir,

 
I hope you will be interested in our investment project "Anargul" (the South Option - the use of
the waters of the Persian Gulf, the delta of the Tigris and Evfrat rivers), which assumed three
variants with different coverage of the territories between the Persian Gulf and the Aral Sea.
We wanted to offer the most acceptable options for saving the Aral Sea
http://kumpan-muller.ucoz.de/publ/south_project_anargul/7-1-0-116

Еще

https://twitter.com/DrPhDprof
I think - Project "ANARGUL" for BETTER Future !
http://kumpan-muller.ucoz.de/publ/south_project_anargul/7-1-0-116 …
8:20 - 17 апр. 2016 г.

 
We wanted to offer the most acceptable options for saving the Aral Sea. However, it is possible
to apply the Danara water pipeline (two branches that can operate in the reverse mode) and to
restore lakes or a lake in the territory of Iran alone, if the states in the post-Soviet space do not
show the necessary interest.

 
This is our most promising and large-scale proposal. We will be glad if you are interested!

 
Sincerely,
All Yours  Alrxander Vasiljev, Dr PhD
Director Institute Economical and Socio-Cultural Researchers (Ukraine)
My address: 1 Molodeznaya St., Fl. 34, city Seversk, Bakhmutskij area, Donetsk region,
Ukraine, 84523  mob.tel.: +38068 166 74 58

 
=====================================================================

 
Hussain Al Hammadi (Investment Consultant)
National Investment Corporation (NIC)
Marina Mall, Al Marina, Abu Dhabi
United Arab Emirates

 
Dear Sir,

 
Я надеюсь Вас заинтересует наш инвестиционный проект "Анаргуль" (Южный Вариант -
использование вод Персидского залива, дельты рек Тигра и Евфрата ), который
предполагал три варианта с разным охватом территорий  между Персидским заливом  и
Аральским морем.
Мы хотели предложить наиболее  приемлемые варианты спасения Аральского моря.
Однако, можно применить водовод "Данара" (две ветки, которые могут работать в
реверсном режиме) и для восстановления озер или озера на территории только Ирана,
если государства на постсоветском пространстве не будут проявлять необходимой



заинтересованности.
Это самое перспекивное и масштабное наше предложение. Будем рады, если оно Вас
заинтересует !

 


